

**PEJABAT DAERAH DAN TANAH
SEBERANG PERAI TENGAH**

**MEMBAIKPULIH DAN MENAIKTARAF GERAI
DI KUALA MENGGUANG**

Bil	BUTIRAN KERJA	BILANGAN DAN BESARNYA					Unit	Harga	JUMLAH
		Bil	P	L	D	Kuantiti			RM
1	Kerja-kerja Permulaan Menyediakan laporan bergambar sebelum, sedang dan siap kerja dan syarat-syarat am sebagai syarat-syarat kerja dengan insuran, tenaga buruh, bahan - bahan, peralatan, kenderaan dan sebagainya untuk melaksanakan kerja.								(harga pukal)
2	Permohonan Bekalan Air Caj pemasangan bekalan air oleh PBA								(harga pukal)
3	Tandas Awam								
a	Pembersihan tapak dari pokok-pokok, rumput dan sebarang struktur lain termasuk kerja penggalian ke aras laras		2.50	2.40		6.00	m2		
b	Kerja-kerja asas tapak								(pukal)
c	Membina bangunan Tandas (2.4m x 2.5m x4m) dinding bata pasir		2.40	2.50		6.00	m2		
d	Membekal dan memasang bumbung dek logam untuk bumbung termasuk semua peralatan tambahan dan hendaklah mematuhi sepenuhnya arahan pengilang		3.00	6.00		18.00	m2		
e	Kerja pendawaian semula dan memasang lampu	4				4.00	no		
f	Membekal dan memasang set Tandas, flush cistem termasuk perpaipan	2				2.00	no		
9	Membekal dan memasang pintu berukuran 2.6 m x 0.9 m dari jenis PVC	2				2.00	no		
h	Membekal dan memasang jubin lantai/dinding 300mm x 300mm termasuk lain kerja yang berkaitan	1	3.00	4.00		12.00	m2		
4	Kerja Mengecat								
a	Mengecat keseluruhan dinding luar bangunan dengan cat rintang cuaca (7m x 50m x 2.5m)								(harga pukal)
	PERINGATAN :								
	(i) Perubahan / pindaan kerja tertakluk kepada keadaan tapak dan penyeliaan.								
	(ii) Kuantiti ini hanya sebagai panduan sahaja kepada kontraktor dan pejabat ini tidak menjamin ketepatannya.								
	(iii) Kebersihan semasa atau selepas menjalankan kerja di tapak bina mestilah dijaga.								
	(iv) Sebarang kerosakan pada sesalur perkhidmatan di bawah tanah, harta awam atau lain-lainnya akibat kerja-kerja berkenaan adalah tanggungjawab pihak pemborong sendiri.								
	(v) Permulaan kerja - kerja konkrit dan ikatan besi atau pindaan mestilah diberitahu kepada penyelia.								
	(vi) Tempoh kecacatan (defect period) bagi projek ini adalah selama (6) bulan berkuatkuasa dari tarikh penyerahan semula inden.								
								JUMLAH	

JUMLAH PERAKUAN UNTUK DIBAYAR SEBANYAK RM
(RINGGIT MALAYSIA) :

SAHAJA

SAHAJA)